



“Month of the Military Child” Coloring Contest.

The Contest will begin April 1st, 2021 and end April 23rd, 2021. Winners will be notified by April 28th, 2021.

Instruction: Color one of our coloring pages in any manner you choose without assistance. Return a photo or scan of the coloring sheet with name, age and mailing address to mfrchildrenprograms@outlook.com by April 23rd, 2021. Entries will be designated into 3 categories: Ages 3-5, 6-8, 9-12.

Winners photo will be featured on our MFRC Facebook page on April 30th, they will also receive a \$20 gift certificate and all other entries will receive a thank you for participating gift.

Good luck to all participants.

Concours de coloriage « Mois de l’enfant militaire »

Le concours débutera le 1^{er} avril 2021 et se terminera le 23 avril 2021. Les gagnants seront avisés d’ici le 28 avril 2021.

Instruction : Colorez l’une de nos pages à colorier de votre manière préférée, sans assistance. Faites parvenir une photo ou un scan du coloriage avec le nom, l’âge et l’adresse postale de l’enfant à mfrchildrenprograms@outlook.com avant le 23 avril 2021. Les inscriptions seront classées en 3 catégories: 3 à 5 ans, 6 à 8 et 9 à 12 ans.

La photo des gagnants sera présentée sur la page Facebook du CRFM le 30 avril, ils recevront également un certificat-cadeau de 20 \$; tous les autres participants recevront un cadeau de remerciement pour leur participation.

Bonne chance à tous les participants.